
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 13/2012  Datum: 01.10. 2012 
 

Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   

Místostarosta : Pavlík Jan Mgr.     (Pav) P   

Augustinová Jana      (Aug) P Kolářová Hana       (Kol) P Sůra Lukáš Bc.   (Sur) O 

Fižová Marie Ing.       (Fiz) P Kolbaba Zdeněk    (Kob) P Šupík Miroslav   (Sup) P 

Horák Miroslav Ing.  (Hor) P Kváč Pavel             (Kva) O Vančura Pavel   (Van) P 

Osadní Výbor LEDEC :  

HOSTÉ :  
 

Program Jednání: 

1.  Program porady 

2.  Připomínky zastupitelů 

3.  Převod pozemku 887/2 v k. ú. Choltice (chodník ke škole) 

4.  Záměr prodej pozemku 761/34 

5.  Územní plán 

6.  Projekt revitalizace obory 

7.  Záměr prodeje louky pod Třešňovkou 

8.  Rekonstrukce č. p. 5 – informace o aktuálním stavu 

9.  Obsazení funkce knihovnice 

10.  Krádeže na hřbitově 

11.  Spolupráce se SRPŠ na kulturních a sportovních akcích 

12.  Vodnická expozice v 2013 

13.  Varhany – havarijní stav 

14.  Zpráva o jednání mikroregionu PŽH v Mokošíně 

15.  Informace o KPÚ 

16.  Žádost o prodloužení hornické činnosti 

17.  Kontrola OSSZ 

18.  Návrh na pojmenování nové ulice 

19.  Prezentace pana Tomáška a pana Raby – nový pronájem části zámku  

 
Průběh jednání a závěry: 

add 1. Program porady 

 
Starosta seznámil přítomné zastupitele s programem porady a vyzval k případnému 
doplnění projednávaných bodů. 

add 2. Připomínky zastupitelů 

 
- hodnocení choltických zámeckých slavností – akce v muzeu samostatně, zavést muzejní 
noc jako pravidelnou akci, zamyslet se nad propagací akcí 



-M.Horák – požadavek na opravu povrchu po výkopu (řeší VaK) 
- M. Fižová – za zámkem neodtéká za kaplí voda z jímky – požadavek na opravu 
- J. Augustinová – cholt. zlaťák – nikdo nepřišel kvůli počasí, přeložit na 13.10. 

Kontejner u ZŠ nedostačuje, zváží se pořízení ještě jednoho pro ZŠ.  
- M. Šupík – v ulici B.Jelínka se buduje plato na nádoby tříděného odpadu – nebude 
kolize s vjezdem ke K.J? (nebude) 

add 3. Převod pozemku 887/2 v k. ú. Choltice (chodník ke škole) 

 
Městys žádá Pardubický kraj o převod pozemku pod chodníkem ke škole. Nutno dodat 
GP a schválit převod na nejbližším na zastupitelstvu. 

add 4. Záměr prodej pozemku 761/34 

 
Žádost o koupi obecního pozemku podal pan J. Š. Prodejem by došlo ke zrušení 
plánované části místní komunikace. Je třeba zjistit názor projektantů územního plánu 
vlastníků okolních pozemků. 

add 5. Územní plán 

 

Projektanti SURPMO a.s. dodali návrh ÚP k veřejnému projednání, které by mělo 
proběhnout během prosince. Starosta zajistí zveřejnění návrhu ÚP na webu. Čistopis by 
měl být schvalován v jarních měsících 2013. Na čistopis bude žádat městys dotaci od 
PK. 

add 6. Projekt revitalizace obory 

 
Firma Envicoms s.r.o. předala hotový projekt, rozpočet činí 17 mil. Kč. Nyní se pracuje 
na žádosti. Výzva končí 23. 11. 2012. Projekt se bude schvalovat na VZ. 

add 7. Záměr prodeje louky pod Třešňovkou 

 

Starosta podal informace o průběhu jednání se zájemci, které se uskutečnilo na místě. 
Je podáno 6 žádostí. 
Závěr: návrh na prodej za 20 Kč/m2 + podíl za náklady na geom. plán + věcné břemeno 
na kanalizaci (GP), zbylé pozemky, o které není zájem, nabídnout sousedním vlastníkům. 

add 8. Rekonstrukce č. p. 5 – informace o aktuálním stavu 

 
P.Vančura podal informace o stavebních pracích. Starosta sdělil informace 
o administrativních záležitostech souvisejících s žádostí o proplacení první várky faktur. 

add 9. Obsazení funkce knihovnice 

 

Starosta navrhl, aby výběr nové knihovnice pokračoval až v jarních měsících, a to 
s ohledem na to, že by výměna knihovnic v zimním období mohla narušit náročnou 
přípravu kulturních akcí, pořádaných v zimních a jarních měsících. Nástup nové 
knihovnice by pak proběhl o letních prázdninách. V letošní zimě se rozběhnou práce na 
přípravě modernizace naší knihovny. 

add 10. Krádeže na hřbitově 

 

Zvyšuje se počet stížností na krádeže květin a výzdoby na hřbitově.  
Závěr: poškozený by měl na podatelnu Úřadu městyse nahlásit: co, v jaké hodnotě a kdy 
došlo odcizení. Dojde také ke zvýšení dohledu nad hřbitovem zaměstnanci městyse 
a Policií ČR. 

add 11. Spolupráce se SRPŠ na kulturních a sportovních akcích 

 
Starosta seznámil s průběhem jednání s předsedkyní SRPŠ. Městys nabízí spolupráci při 
organizování kulturních a sportovních akcí a při propagaci těchto akcí. Cílem je zvýšení 
kulturního a sportovního vyžití dětí a jejich rodičů a také zamezení termínových kolizí. 

add 12. Vodnická expozice v 2013 

 

Nájemce vodnické expozice dluží nájem za poslední 4 měsíce, městys nájemní smlouvu 
vypověděl k 30. 9. 2012 pro porušení smluvních podmínek a předá vymáhání dluhu 
právnímu zástupci. Loutkář p. Štumf, kterému patří vybavení expozice, nabízí městysi 
výpůjčku expozice na dobu 2 let s tím, že si městys bude expozice sám provozovat 
a příjmy ze vstupného půjdou městysi. Závěr: předběžný souhlas, nutno dojednat 



podrobnější podmínky. 

add 13. Varhany – havarijní stav 

 

Starosta informoval o problematickém stavu zámeckých varhan, které jsou sice schopny 
hrát, ale s velkými kompromisy. Varhany byly postaveny na přelomu 19. a 20. století 
a umístěny do historicky cenné varhanní skříně z období kolem roku 1690. Varhany se 
využívají při církevních obřadech, při svatbách či koncertech. V současné době se 
opravují 1-4 ročně. Může nastat situace, kdy varhany nebudou schopny plně hrát. Závěr: 
opravovat, pokud to půjde, pak nahradit elektronickými varhanami a až finance dovolí, 
pořídit nový nástroj a zrestaurovat historicky cennou varhanní skříň. 

add 14. Zpráva o jednání mikroregionu PŽH v Mokošíně 

 

Místostarosta Mgr. Jan Pavlík informoval o jednání mikroregionu Podhůří Železných 
hor, které se uskutečnilo 27. 9. 2012 v Mokošíně. Probíralo se hospodaření, akce PŽH 
2012 – kontrola stavu realizace, příprava akcí obcí a PŽH na r. 2013, aktuality ze 
Železnohorského regionu a příprava oprav rozhledny Barborky. Více informací 
o mikroregionu Podhůří Železných hor je na www.mpzh.oblast.cz 

add 15. Informace o KPÚ 

 

Starosta informoval o postupu prací na Komplexních pozemkových úpravách, budou se 
také směňovat katastrální hranice s Jedousovem, Svinčanami a Veselím. Na polovinu 
listopadu se připravuje úvodní jednání vlastníků pozemků. Pravděpodobně se uskuteční 
ve velkém zámeckém sále. Vlastníci obdrží pozvánky. 

add 16. Žádost o prodloužení hornické činnosti 

 
Společnost Eurovia Kamenolomy a.s. požádala městys o vyjádření k prohloubení lomu 
o 15 metrů. Společnost splnila všechny podmínky dané Krajským úřadem Pk. Závěr: 
vydat souhlas se zahloubením. 

add 17. Kontrola OSSZ 

 
Ze strany OSSZ byla provedena pravidelná kontrola pojistného, nebyly zjištěny žádné 
závad. Předáno p. Kolbabovi (kontrolní výbor)k projednání v KV. 

add 18. Návrh na pojmenování nové ulice 

 
Návrh na pojmenování nové ulice po MUDr. Bastlovi. Závěr: předběžný souhlas, 
zveřejnit návrh k veřejné diskusi. 

add 19. Prezentace pana Tomáška a pana Raby – nový pronájem části zámku  

 

V únoru 2014 končí nájemní smlouva panu Tomáškovi. Spolu s panem Rabou 

prezentovali svoje záměry, které by chtěli realizovat v dalším, cca 15 letém období. 

Probíraly se také stavební problémy v pronajímaných prostorách. Závěr: pronájem 

zámku bude řádně zveřejněn v nejbližší době. 

Zapsal: Mgr. Jan Pavlík. 


